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                                                                                       Krobia, dnia 21 sierpnia 2017 r. 
 

 

                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   XXXV/2017 
 

                                   z   XXXV sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  17 sierpnia 2017 r. w ZSOiZ w Krobi     

========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    15.15 

                   godzina zakończenia:   17.45 

                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 12 radnych, 

nieobecni : Jerzy Gałęzewski, Jan Mikołajczak, Krzysztof Perdon.   
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.    Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi 

     2.    Listwoń Michał               - Zastępca Burmistrza 

     3.    Szablewska Katarzyna    - Skarbnik Gminy     

                   4.   Agnieszka Michalak        - radca prawny 

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji.                    

 

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 

 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV  sesji. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Krobia na lata                              

2015-2022”,   

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych przy ulicach Harcerskiej i Św. Ducha                    

w Krobi, 

c) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie lokali mieszkalnych wraz z prawem 

użytkowania wieczystego przynależnej do nich części gruntu od Polskich                                            

Kolei Państwowych Spółki Akcyjnej,  

d) zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Krobia,  

e)  przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów, 
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f) przejęcia zadania od Województwa Wielkopolskiego, 

g) wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa 

Wielkopolskiego w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na pokrycie 

całkowitych kosztów odszkodowań za grunty, które na podstawie decyzji                            

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej uzyskanej w ramach realizacji 

przez Gminę Krobia zadania: „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 434 

w lokalizacji Żychlewo – Krobia, Krobia – Kuczyna o ścieżki pieszo-rowerowe”, 

przejdą na własność Województwa Wielkopolskiego, 

h) zmiany uchwały Nr VI/38/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia  24 lutego 2011 r. 

w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów 

oraz ustalenia wynagrodzenia za inkaso, 

i)   zmiany uchwały Nr XIII/100/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 

2015 r. w sprawie wprowadzenia na terenie gminy Krobia opłaty targowej oraz 

określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru,                                   

j)  zmiany Uchwały Nr XXVIII/245/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 

2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu, 

k) zmiany Uchwały Nr XXVII/239/2016 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                        

28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Krobia  na lata 2017 - 2028, 

l)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017. 
 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.                                                                              

10.Wolne głosy i wnioski.                                                                                                                  

11.  Zakończenie. 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się                       

12 radnych,  nieobecni radni: Jerzy Gałęzewski, Jan Mikołajczak, Krzysztof Perdon, wobec 
czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.                                                                                       

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.                                                                

Burmistrz zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji projekty uchwał:                                          

w pkt 8d) w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Pudliszkach                                               

i pkt 8e) w sprawie stwierdzenia przekształcenia zespołów szkół funkcjonujących na terenie 

Gminy Krobia w ośmioletnie szkoły podstawowe, oraz o uzupełninie porządku obrad                           

o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Krobia, jako pkt 8d. 

     Zgłoszony wniosek o wycofanie uchwały z pkt 8d) przyjęto jednomyślnie, głosowało 12 

radnych.                                                                                                                                                        

Zgłoszony wniosek o wycofanie uchwały z pkt 8e) przyjęto jednomyślnie, głosowało 12                               

radnych.                                                                                                                                     
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Zgłoszony wniosek o uzupełnienie porządku o rozpatrzenie uchwały w pkt 8d) przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 12 radnych.  

     Porządek po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 12 radnych. Pierwotny porządek 

stanowi załącznik do protokołu.  
     Salę obrad opuścił radny L. Bem.                                                     

     Ad. 3 Przyjęcie protokołu  z XXXIV sesji.  

     Protokół z XXXIV sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało 11 radnych.  

     Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.       

     Burmistrz : wpłynęła odpowiedź WZDW Rejon Kościan dot. nasadzeń przy                                        

ul. Powst. Wlkp. w Krobi oraz udzielono odpowiedź radnej K. Łabędzie na interpelację 

zgłoszoną w okresie międzysesyjnym dot. studzienek kanalizacyjnych.   Ponadto                              

po ostatnich nawalnych deszczach zlecono czyszczenie studzienek kanalizacyjnych                              

w całej Krobi w ramach zarzadzania kryzysowego niezależnie od kategorii                                     

drogi, realizowane będzie przez nas.                                                                                                                                         

Na salę obrad przybył radny L. Bem. 

     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

     L. Włodarczyk : 1. Sprawa dotyczy remontu drogi do Karca, mieszkańcy sygnalizują,                    

iż tiry jeżdżą przez Karzec a dopuszczalny przejazd na tym odcinku                                        

jest ograniczony do 3,5t. Proszę o interwencję poprzez Policję aby nie było znacznych                       

zniszczeń drogi tak jak w przypadku objazdu przez Kuczynkę.                                                                            

2.  Temat dotyczy uporządkowania chodnika w Pudliszkach przy pomniku Adama 

Mickiewicza. Proszę aby w ramach wykonywania przez Spółdzielnię ECCOS prac 
porządkowych w tym obszarze obcięto zakrzaczenia.     

     R. Szulc : sprawa dotyczy placu przy przedszkolu w Potarzycy gdzie z wysokich 

kasztanowców spadają suche gałęzie. Proszę o wykonanie obcięcia tych drzew                            
ze względu na znaczne zagrożenie, a niedługo rozpocznie się rok szkolny.    

      L. Bem : 1. Sprawa dotyczy studzienek przy ul. Miejsko-Góreckiej przy kościele                          

Św. Ducha jest znacznie zapadnięty asfalt zagrażających bezpieczeństwu jazdy na tym 
odcinku.  

     2. Czy można na ulicach Wały i Zajadowej dopuścić ruch rowerowy? Osoby starsze                     
i dzieci szczególnie mogłyby korzystać z tych docinków bezpieczniej.  

     3. Temat dotyczy kostki na nowo pobudowanej ulicy Konopnickiej. Dwa zjazdy na tym 

odcinku są już znacznie rozryte szczególnie przy zakładzie ogrodniczym, oraz kolejny przy 

jeździe w ul. Powst. Wlkp. też mocno rozjechano.   Te osoby które to zniszczyły powinny to 
naprawić.   

     H. Busz : sprawa dotyczy drogi powiatowej, proszę o zniwelowanie nierówności                                

na drodze powiatowej w miejscowości Sułkowice na wysokości posesji 29, 32 i 34. Miejsca 

te są zapadnięte lub wysunięte powyżej jezdni powodując zagrożenie uszkodzenia aut 
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osobowych. Natomiast pojazdy ciężarowe oraz ciągniki rolnicze powodują bardzo duży 

hałas. Pomimo pozytywnej odpowiedzi i wyznaczenia terminu naprawy prace te nie zostały 

wykonane, dlatego ponawiam po raz drugi i proszę o wykonanie tych prac w jak 
najkrótszym czasie.  

     G. Skrobała : 1. Mieszkańcy Niepartu zwracają się z prośbą aby na zakręcie przy kościele 

przy zjeździe do tzw. Rajskiego mostka umieścić znak zakazujący postoju ze względu na 

znaczne ograniczenie przejazdu samochodów ciężarowych, kiedy po obu stronach parkują 

pojazdy.  Często w tym miejscu dochodzi z tego powodu do konfliktów,                       
dlatego proszę  o rozważenie postawienia znaku zakazu postoju przed tym zakrętem.  

     2. Czy można by na nowym boisku w Nieparcie doprowadzić zasilanie prądu?                            

Obecnie korzystają z prywatnego chińskiego urządzenia nagłaśniającego, a boisko „żyje” 

odbywają się na mina liczne imprezy, mecze, również cyrk, dlatego takie zasilanie byłoby 
niezbędne ponieważ pożyczane jest z sąsiednich posesji.      

     P. Wajnert : sprawa dotyczy wiaty przystankowej przy ul. Dworcowej, która podczas 

ostatniej nawałnicy został przewrócona i szyby uległy zbiciu, dlatego zwracam się o jej 

naprawę aby mogła służyć prawidłowo.       

Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach  podejmowanych                      

w okresie międzysesyjnym.                                                                                                                      

13.07 – wraz z radnymi uczestniczyłem w spotkaniu podsumowującym opracowanie 

Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Krobia na lata 2015-2022.                                             

16.07 – wraz z radną Katarzyną Łabędą i radnym Janem Mikołajczakiem uczestniczyłem                   

w uroczystym powitaniu nowego księdza proboszcza w parafii w Chwałkowie.                            

29.07 – wraz z radną Renatą Szulc, radnymi Hieronimem Urbańskim i Romanem 

Olejniczakiem uczestniczyłem w Starej Krobi w seminarium pt. „Kierunki rozwoju 

Biskupizny – szanse i zagrożenia”. Seminarium było częścią projektu                                         

„Piewcy Biskupizny” dofinansowanego z MKiDN. Konferencja była także 

podsumowaniem V Taboru Wielkopolskiego, który odbył się w dniach 24-29.07.                                                                        

11.08 – radny Hieronim Urbański uczestniczył w spotkaniu dot. ASF, które skierowane 

było do hodowców trzody chlewnej m.in. z terenu gminy Krobia.                                                       

13.08 – wraz z radnymi uczestniczyłem w Dożynkach Gminnych, które w tym roku zostały 

zorganizowane pod wiatą w Starej Krobi. Dożynki poprzedzone były mszą świętą 

odprawioną w kościele w Domachowie.  

16.08 – odbyło się wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej w Krobi w celu 

analizy projektów uchwał na 35. sesję Rady Miejskiej w Krobi i omówienia spraw 

bieżących. Odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu wydania 

opinii do projektów uchwał na 35. sesję Rady Miejskiej w Krobi.                                                            

17.08 – odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu analizy 

projektów uchwał na 35. sesję Rady Miejskiej w Krobi. Odbyło się posiedzenie Komisji 

Budżetu w celu analizy projektów uchwał na 35. sesję Rady Miejskiej w Krobi 
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Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
Sprawozdanie przedstawił  Burmistrz Krobi, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.   

     Ad. 8 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:                                                                         

a) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Krobia na lata                              

2015-2022”. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu                                             

Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.    Przewodniczący Komisji Rolnictwa                         

i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała w dniu 17.08.2017 r. i projekt                 

uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                                                                                 

Uchwałę Nr  XXXV/296/2017  Rady  Miejskiej   w  Krobi   z dnia 17 sierpnia 2017 r.                 

w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Krobia na lata                              

2015-2022”, przyjęto jednomyślnie, głosowało12 radnych. 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych przy ulicach Harcerskiej                                                      

i Św. Ducha w Krobi.                                                                                                                                                       

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Kierownik Referatu Planowania                                
Przestrzennego M. Krzyżostaniak.       

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała                   

w dniu 17.08.2017 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                            

Uchwałę Nr XXXV/297/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 17 sierpnia 2017 r.                          

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych przy ulicach Harcerskiej i Św. Ducha  w Krobi; 
przyjęto jednomyślnie, głosowało12 radnych. 

c) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie lokali mieszkalnych wraz z prawem 

użytkowania wieczystego przynależnej do nich części gruntu od Polskich                                            

Kolei Państwowych Spółki Akcyjnej.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu                                                   

Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                                                  

Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa   H. Urbański: komisja obradowała w dniu 

17.08.2017r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                                

Uchwałę Nr XXXV/298/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 17 sierpnia 2017 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie lokali mieszkalnych wraz z prawem użytkowania 

wieczystego przynależnej do nich części gruntu od Polskich                                            

Kolei Państwowych Spółki Akcyjnej; przyjęto jednomyślnie, głosowało12 radnych.                         
Salę obrad opuściła radna P. Wajnert. 

d) zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Krobia. 

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Kierownik Referatu Planowania                                
Przestrzennego M. Krzyżostaniak.       
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała                   

w dniu 17.08.2017 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                  

Uchwałę Nr XXXV/299/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 17 sierpnia 2017 r.                          

w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało11 radnych. 

e) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów. 

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawiła Sekretarz Gminy K. Szablewska. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała: komisja obradowała                   

w dniu 16.08.2017 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                               

Uchwałę Nr XXXV/300/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 17 sierpnia 2017 r.                          

w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało11 radnych. 

f) przejęcia zadania od Województwa Wielkopolskiego. 

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawiła Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów 

Olga Pawlaczyk.  

Uchwałę Nr XXXV/301/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 17 sierpnia 2017 r.                          

w sprawie przejęcia zadania od Województwa Wielkopolskiego; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało11 radnych. 

g) wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa 

Wielkopolskiego w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na pokrycie całkowitych 

kosztów odszkodowań za grunty, które na podstawie decyzji o zezwoleniu na realizację 

inwestycji drogowej uzyskanej w ramach realizacji przez Gminę Krobia zadania: 

„Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 434 w lokalizacji Żychlewo – Krobia, Krobia – 

Kuczyna o ścieżki pieszo-rowerowe”, przejdą na własność Województwa 

Wielkopolskiego. 

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawiła Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów 

Olga Pawlaczyk.  

Uchwałę Nr XXXV/302/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 17 sierpnia 2017 r.                          

w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa 

Wielkopolskiego w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na pokrycie całkowitych 

kosztów odszkodowań za grunty, które na podstawie decyzji o zezwoleniu na realizację 

inwestycji drogowej uzyskanej w ramach realizacji przez Gminę Krobia zadania: 

„Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 434 w lokalizacji Żychlewo – Krobia, Krobia – 

Kuczyna o ścieżki pieszo-rowerowe”, przejdą na własność Województwa Wielkopolskiego; 
przyjęto jednomyślnie, głosowało11 radnych. 

h) zmiany uchwały Nr VI/38/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia  24 lutego 2011 r.                      

w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów                   

oraz ustalenia wynagrodzenia za inkaso. 

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Skarbnik   Gminy D.Walczak.  

Uchwałę Nr XXXV/303/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 17 sierpnia 2017 r.                          

w sprawie zmiany uchwały Nr VI/38/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia  24 lutego 2011 r. 
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w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz 
ustalenia wynagrodzenia za inkaso; przyjęto jednomyślnie, głosowało11 radnych. 

i) zmiany uchwały Nr XIII/100/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada                     

2015 r. w sprawie wprowadzenia na terenie gminy Krobia opłaty targowej oraz 

określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru. 

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawiła Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów 

Olga Pawlaczyk.  

Uchwałę Nr XXXV/304/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 17 sierpnia 2017 r.                          

w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/100/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 

2015 r. w sprawie wprowadzenia na terenie gminy Krobia opłaty targowej oraz określenia 

wysokości dziennych stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało11 radnych. 

j)  zmiany Uchwały Nr XXVIII/245/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia                   

2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu.                                         

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Skarbnik   Gminy D. Walczak.                                    

Uchwałę Nr XXXV/305/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 17 sierpnia 2017 r.                          

w sprawie zmiany uchwały Nr VI/38/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia  24 lutego 2011 r. 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/245/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                           

25 stycznia 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; 

przyjęto jednomyślnie, głosowało11 radnych. 

k)  zmiany Uchwały Nr XXVII/239/2016 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia 28 grudnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Krobia  na 

lata 2017 – 2028. 

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik                                                      
nr 2 przedstawił  Skarbnik   Gminy D.Walczak.                                                                                                          

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała                                                

w dniu 17.08.2017 r. i po analizie projektu uchwały zaopiniowała                                          

pozytywnie jednogłośnie, przy obecności 6 członków komisji.                                                                             
Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie,  głosowało 11 radnych.  

Uchwałę Nr XXXV/306/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 17 sierpnia 2017 r.                        

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVII/239/2016 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                           

28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Krobia  
na lata 2017 - 2028, przyjęto jednomyślnie, głosowało 11 radnych. 

l)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017.                                                                                                                                     

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 3 przedstawił 
Skarbnik Gminy D.Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu                               

17.08.2017 r. i po analizie projektu uchwały i autopoprawki zaopiniowała                            
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pozytywnie jednogłośnie przy obecności 6 członków komisji.                                                                                                                               

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 11 radnych.                                                 

Uchwałę Nr XXXV/307/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 17 sierpnia 2017 r.                           

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało11 radnych. 

               Ad. 9 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

  Burmistrz : odpowiadając rademu L. Włodarczykowi sprawa nieprawidłowości przejazdu 

przez miejscowość Karzec w trakcie przeprowadzanego remontu drogi powiatowej 

przekazana zostanie interwencja do zarządy drogi oraz policji. Natomiast sprawa związana             

z zielenią na drodze gminnej  zlecone zostanie do uporządkowania.  

   Odpowiadając radnej R.Szulc to przycięcie drzew przy placu przedszkola w Potarzycy 

zostanie zlecone wykonanie tych prac.  

   Odpowiadając radnemu L. Bemowi odnośnie studzienki na ul. Miejsko Góreckiej na 

wysokości kościoła to temat jest znany, prowadziłem rozmowy z zarządcą drogi o jej 

naprawienie. Jeśli w najbliższym czasie nie zostanie to wykonane to wniosek ponowimy.       

W kontekście sytuacji jaka miała miejsce rozmawiałem z burmistrzami na spotkaniu ze 

Starostą Gostyńskiemu  aby omówić newralgiczne kwestie związane z zarządzaniem 

kryzysowym, instalacji urządzeń, które służą bezpieczeństwu w takich sytuacjach.           

Odnośnie ul. Konopnickiej na wykonywano przyłącza do nowych budynków,                               

lecz   zgodnie z zasadami osoby instalujące różne sieci powinny przywrócić                  teren 

do stanu pierwotnego, dlatego będziemy interweniować.                                                                                                            

Ruch rowerowy na ul. Wały i Zajadowa według mojej wiedzy jest dopuszczany na tych 

ulicach. Być może coś się stało z tablicami, które określały możliwość ruchu rowerowego 

na tych odcinkach. Jeśli ich nie ma to zostaną uzupełnione.                                                     

Interpelacja radnego H. Busza dotycząca usunięcia nierówności drogi                                             

w Sułkowicach przekazana zostanie według właściwości ponownie                                                     

do zarządcy drogi do Starostwa Powiatowego w Gostyniu.                                                                                                                         

Odpowiadając radnej G. Skrobale odnośnie wniosku o postawienie znaku zakazu konieczna 

będzie zmiana organizacji ruchu na tym odcinku. Jednak nie widzę sensowności stawiania 

tam znaku ponieważ w praktyce co do zasady na skrzyżowaniu niewolno parkować.                     

G. Skrobała : jednak w tym miejscu parkują, głownie jest problem podczas                                        

mszy i uroczystości kościelnych.                                                                                                                       

Burmistrz : myślę, że wystarczyłoby aby ksiądz proboszcz na mszy przedstawił problem 

mieszkańcom i wiele osób zrozumie, że taka forma parkowania koliduje ruch na tym 

odcinku.                                                                                                                                         

G.Skrobła : podejmę działania w tym zakresie z księdzem proboszczem.                                           

Burmistrz : kwestia zamontowania przesyłu energetycznego na boisku w Nieparcie wiąże 

się z innymi równie ważnymi potrzebami w naszej gminie. Jest to nowy pomysł uważam, że 

w kontekście innych aktualnych potrzeb oraz ograniczonymi obecnie środkami temat jest do 
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dyskusji.                                                                                                                                                         

G. Skrobała : niej miej ważny jest problem ponieważ często mieszkańcy korzystają z tego 

obiektu i z prywatnych nieruchomości muszą zasilać urządzenia nagłaśniające.                            

Burmistrz : sprawa uszkodzeń przystanku autobusowego przy ul. Dworcowej w Krobi to 

temat był już przestawiony i szkody powstałe wskutek nawalnych wiatrów będą 

sukcesywnie zgłaszane, również ta zgłoszona przez radną P. Wajnert.    

  Ad.10 Wolne głosy i wnioski.    

  K. Łabęda : zapraszam wszystkich do udziału w obchodach Dni Krobi w niedzielę od godz. 

14-tej  w ramach, których prowadzone będą m.in. różne doświadczenia fizyczne,                        

warsztaty elektroniki, pokazy dronów. Zadania przeprowadzać będą studenci                                     

oraz grupa krótkofalowców, w budynku ZSOiZ w Krobi.                                                                                       

Z-ca Burmistrza :  również zapraszam bardzo serdecznie wszystkich mieszkańców do 

udziału w tegorocznych obchodach Dni Krobi w dniu 20 sierpnia br.                                                      

H. Urbański : w sobotę planowano piknik na Ulicy Pogodnej jednak ze względu na 

prognozowane silne opady deszczu imprezę przekładamy na inny termin.                                           

J. Zaremba, mieszkaniec Krobi :  pragnę przedstawiać problem zalanych posesji                                          

na ul. Dworcowej 11 i 12 w Krobi.   Przed tymi posesjami po opadach deszczu tworzą się 

jeziora, a po takich obfitych jak miło to miejsce przed tygodniem, to woda przedostając się 

przez przejazdy zalewa posesje całkowicie. Uważam, że takim sytuacjom należy  

przeciwdziałać, być może podwyższenie chodnika rozwiązałoby ten problem. Kanalizacja 

deszczowa z ulicy Dworcowej również nie odprowadza prawidłowo wody opadowe do 

ulicy Powstańców Wlkp. co również jest przyczyną zalewania tych posesji po większych 

opadach.                                                                                                                                          

Burmistrz :   przedstawiałem problemy związane z odprowadzeniem wód opadowych. Na 

ulicy Dworcowej nie ma krawężnika i podniesienie chodnika pomoże rozwiązać problem 

odpływu wody, a może to spowodować przelewanie się wody w druga stronę w kierunku 

torów. Natomiast przy tak intensywnych opadach jakie miało miejsce  poziom wody 

podniesiony jest po obu stronach. W dalszej części tej ulicy kanalizacji nie ma i powoduje 

się gromadzenie wody właśnie w kierunku ul. Powstańców Wlkp. Warto sygnalizować tego 

typu sytuacje. W praktyce my nie dysponujemy aż takim obiegiem przypływu kanalizacji 
deszczowej w momocie kiedy w tak znacznej ilości jak to miało miejsce opady deszczu.                                                                                                           

  Ad. 11 Zakończenie obrad  sesji.                                                                                  

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 
dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XXXV sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

   Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska   


